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1. Puheenjohtaja avasi kokouksen ja asialista hyväksyttiin

2. Työryhmän työn organisointi ja sidosryhmien kuuleminen

Työryhmän puheenjohtaja Pokka esitteli kehittämisohjelman työsuunnitelmaa, työn organisointia sekä
kertoi sidosryhmien kuulemisesta. Päätettiin tiivistää seurantaryhmän kokoontumisia tarpeen mukaan
tulevaisuudessa ja avata myös varajäsenille työtila jossa kaikki materiaali esimerkiksi sidosryhmien
vastaukset ovat saatavilla.

Seurantaryhmän puheenjohtaja ministeri Mikkonen totesi aikataulun olevan tiukka ja kävi läpi keskeisimpiä
teemoja kuten polarisaatio ja kotitalouksien velkaantuminen. Tavoitteena on ohjelma joka kestää seuraaville
hallituskausille. Työryhmän käytössä on paljon selvityksiä ja materiaalia. Taustalla tarkastusvaliokunnan
linjaukset.

3. Keskustelu seurantaryhmän jäsenten toiveista asuntopoliittisen kehittämisohjelman valmisteluun

Keskusteltiin laajasti seurantaryhmän jäsenten toiveista asuntopoliittisen kehittämisohjelman valmisteluun
ja sen keskeisimmiksi tehtäviksi. Tarkastusvaliokunnan mietintöä pidettiin erinomaisena pohjana työlle ja sen
merkityshuomioidaan kehittämisohjelman työssä. Todettiin, että kuntien roolia ohjelman valmistelussa olisi
hyvä lisätä esimerkiksi kutsumalla kuntien edustaja pysyväksi asiantuntijaksi työryhmään.



Tärkeinä teemoina pidettiin jo tunnistettujen kuten polarisaation ja kohtuuhintaisen asuntotuotannon ohella
mm. asumisen uusia muotoja, kodittomuuden vähentämistä, velkaantumista ja ikääntyneiden asumista.
Seurantaryhmä keskusteli myös siitä,miten tavoitteet saavutetaan ja kuinka ympäristöystävällinen asuminen
kytkeytyy asuntopolitiikkaan. Koska aiheita on suuri määrä seurantaryhmä esitti, että aiheita jaoteltaisiin
jatkossa teemoittain. Työryhmä valmistelee seuraavassa kokouksessa kehittämisohjelman tavoitteita jonka
jälkeen ne käsitellään seurantaryhmässä.

4. Keskusteltiin sopivista ajankohdista tuleville kokouksille ja arvioitiin tarvittavan enemmän tapaamisia.
Sihteeristö varaa sopivia kokousaikoja mahdollisesti huhtikuulle ja kesäkuulle.

5. Kokous päätettiin


